
Referat fra utvidet styremøte i Strandparken Velforening 22.05.2023

Til stede: Reidar Juel Mathisen, Per Gran Werner, Kjell Gunnar Mossing, Thore Foss,
Dag Silberg (fra båtforeningen), Gro Jørgensen.

Fra sameiene:
● B2 - SP 20-32 Astrid Bondø
● B3 - SP 68-90 Roar Andersen
● B4 - SP 92-102 Jens Harald Kjærran
● B5 - Badebukten SP 145-167 Bjørn Lie
● B5 - SP Fjordpanorama 139-141 Ude Jacob Høst
● B6 - Eneboliger 115-131 Jan Føske (vara for Are Sollie)
● B7 - Eneboliger 110-120 Alf Bøhmer
● B7/8 - SP Finale 104-108 Nina K. Johannessen (vara for Tor Lind)
● B8 - SP 124-130 Are Fritzon
● B10 - SP boligsameie 97-113 Per Gran Werner

(9 sameieledere deltok ikke.)

Leder Reidar J. Mathisen ønsket velkommen til møtet.
Det ble servert kaffe og wienerbrød.

Sak 1: Avfallscontainere:

Per Gran Werner presenterte planene for en eventuell felles avfallsløsning for Strandparken. I
forkant av møtet hadde han sendt ut info til alle sameielederne.
Fordelen med ordningen er bl.a. at noen av avfalls husene er plassert nær husene og det kan
være brannfarlig. Noen beboere ser også rett ut på avfallshusene. Avfallshusene kan fjernes
for å frigi plass til parkering.
Vesar får færre tømmepunkter.
Det ble stor diskusjon om hvor det er plass til avfallscontainerne. Lekeplassområdene er
båndlagte. Det må også være plass til deponering av snø om vinteren.
Plasseringen kan maksimum være 100 meter å gå fra beboer til container.
Kostnadene vil bli ca kr 157 000 for beholdere beregnet til 22 husstander. I tillegg kommer
graving etc. Totalt for hele Strandparken ca kr 1.500.000 ++ som må bekostes av beboerne.
Møtedeltakerne var positive til ordningen og synes det var en god ide, men er den
gjennomførbar? Noen mente også at det ville bli for kostbart.



Per vil ta kontakt med Vesar om befaring av området angående plassering. Vil samle en
gruppe på 5-6 sameieledere hvor også Reidar vil delta. Gruppen vil gå på befaring før kontakt
med Vesar.
Boligene i Steinsnes bukten har slike containere, så vi bør ta kontakt med dem for å høre om
hva de synes. Vil det bli lukt?
Uansett må denne saken opp på årsmøtet da det er en betydelig kostnad for den enkelte.

Sak 2: St.Hans: Styret spurte om noen var villige til å arrangere St.Hans feiring 24. juni. Dårlig
respons, men de kunne spørre de andre beboerne i sameiene.

Sak 3: Eventuelt:
● Det var enighet om ikke å slå ugresset i skråningen mot vollen/støyskjermen på grunn

av biene. I hvertfall ikke i år, men ugresset bør heller ikke bli for høyt.
● Styret ber om at mailer blir videresendt til alle beboerne. Vi har hørt at mange i

Strandparken ikke blir informert om hva som skjer. Bl.a. var det flere som ikke fikk
beskjed om dugnaden. Sameielederne plikter å holde sine beboere oppdaterte.

● Det er pent og ryddig i området og flere beboere plukker jevnlig søppel når de går tur.
Veldig bra initiativ!

● Styret ønsker tilbakemelding, både ris og ros om arbeidet som utføres.

Møtet ble avsluttet kl 2030. Takk til alle som deltok.

Gro Jørgensen
sekretær.


